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Zápis č. 1/2014 

 z jednání Oborové rady doktorského studijního programu Pedagogika  

Fakulty humanitních studií Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně, 

konaného dne 15. 10. 2014 

 

Přítomni:  prof. Peter Gavora, prof. Miroslav Chráska, prof. Peter Ondrejkovič, doc. Anežka 

Lengálová, doc. Petr Urbánek, doc. Adriana Wiegerová, doc. Soňa Vávrová 

Omluveni: prof. Eliška Walterová, prof. Milan Pol, doc. Tomáš Svatoš 

Host:  Mgr. Renata Polepilová 

  

 

Prezenční listina je uložena na Centru výzkumu Fakulty humanitních studií UTB ve Zlíně. Jednání 

Oborové rady bylo zahájeno v 10:30 hod. 

 

Průběh jednání Oborové rady: 

 

Prof. Gavora, předseda oborové rady (dále „OR“) přivítal přítomné a konstatoval, že z celkového 

počtu 10 členů je přítomno 7, tzn., že OR je usnášení schopná. Dále účastníky seznámil s programem, 

který byl odsouhlasen. 

 

1. Bilance doktorského studijního programu (dále „DSP“) Pedagogika za období od posledního 

jednání OR 20. 11. 2013 

 

Prof. Gavora okomentoval průběh a výsledky přijímacího řízení do DSP pro akademický rok 

2014/2015 a charakterizoval průběh výuky a speciálních kurzů, které doktorandi navštěvují. 

Konstatoval také, že konzultace se školiteli řádně probíhají. 

 

V diskuzi vystoupili: doc. Urbánek, doc. Lengálová, doc. Vávrová, prof. Gavora, doc. Wiegerová. 

 

 

2. Vyjádření k individuálním studijním plánům doktorandů 
 

Byly předloženy jednotlivé individuální studijní plány doktorandů FHS. Prof. Gavora konstatoval, že 

z hlediska volby povinných a volitelných předmětů, termínů jejich ukončení a počtu kreditů jsou 

studijní plány v pořádku.  
 

V diskuzi vystoupili: doc. Urbánek, prof. Ondrejkovič, doc. Vávrová, prof. Gavora, doc. Wiegerová. 
 

Usnesení č. 1: 

OR projednala individuální studijní plány doktorandů a doporučila je předložit děkance FHS ke 

schválení. OR ocenila kvalitu vypracování plánů. 

 

Hlasování: 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 
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3. Schvalování návrhů témat disertačních prací pro akademický rok 2015/2016 

 

Prof. Gavora představil témata disertačních prací vypsaná školiteli pro akademický rok 2015/2016. 

V diskusi se vysvětlily terminologické otázky související s názvy některých témat (např. 

institucionální prostředí).  K názvu tématu Autoregulace u dětí předškolního věku byl na základě 

diskuse přidán výraz „vývoj“ (Vývoj autoregulace …). 

 

V diskusi vystoupili: prof. Gavora, doc. Urbánek, doc. Vávrová, prof. Ondrejkovič, prof. Chráska. 

 

Usnesení č. 2: 

OR projednala a schválila návrhy témat disertačních prací pro akademický rok 2015/16. Zároveň se 

usnesla, že radikální změny tématu budou možné nejpozději do konce 3. semestru doktorského studia. 

Drobné modifikace v názvu disertační práce budou možné i po tomto termínu. 

 

Hlasování: 

Pro: 7 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

4. Strategie propagace DSP 

 

Dosavadní způsob propagace DSP (letáky, dny otevřených dveří, setkání s potencionálními uchazeči, 

využití kontaktů na českých a slovenských pedagogických fakultách bez doktorského studia) je 

v letošním akademickém roce posílen o cílenou propagaci u perspektivních studentů navazujícího 

magisterského studia. 

 

V diskuzi vystoupili: doc. Lengálová, doc. Urbánek, dr. Vávrová, prof. Ondrejkovič, prof. Gavora, 

doc. Wiegerová. 

 

 

5. Návrhy na nové školitele 

 

Prof. Gavora seznámil přítomné s návrhem na školitelku prof. PhDr. Hanu Lukášovou, CSc., a 

představil její vědecký profil.  

 

V diskuzi vystoupili: doc. Wiegerová, doc. Lengálová, doc. Urbánek, doc. Vávrová, prof. 

Ondrejkovič, prof. Gavora. 

 

 

Usnesení č. 3: 

OR projednala návrh na novou školitelku v DSP Pedagogika a vyjádřila souhlas, aby byl návrh 

předložen k projednání Vědecké radě FHS. 

 

Hlasování: 

Pro: 7 
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Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

6. Formulář hodnocení školitelů 

 

Přítomní byli seznámeni s formulářem pro hodnocení školitelů v DSP, který vypracoval prof. Gavora a 

doc. Vávrová. Formulář obdrží všichni školitelé. Formulář se začne používat od příštího 

akademického roku. 

 

V diskuzi vystoupili: prof. Ondrejkovič, doc. Lengálová, doc. Vávrová. 

 

 

7. Různé 

 

Doc. Wiegerová přednesla návrh, aby se prof. Lukášová stala vedle školitelky také členkou OR. 

Členové OR jednomyslně souhlasili, aby návrh byl předložen Vědecké radě FHS k projednání. 

 

Doc. Vávrová informovala o záměru 2 doktorandek z Inönü University v Turecku přijet studovat na 

letní semestr akademického roku 2014/2015 na FHS v rámci programu Pegagogika přes mobilitu 

Erasmus +. 

 

 

Prof. Gavora ocenil konstruktivní jednání OR a poděkoval přítomným za účast. 

  

Jednání OR skončilo ve 12:15 hod. 

 

Příští jednání OR se uskuteční ve středu 4. 2. 2015 (po zasedání Vědecké rady FHS). 

 

 

 

Ve Zlíně dne 15. 10. 2014 

 

 

Zapsala: Mgr. Polepilová  

Verifikoval: prof. Gavora, v. r. 

 

 


